
Beseda o štúdiu na vysokých školách 

Zanedlho čakajú našich oktavánov prijímacie skúšky na medicínu, a preto sme im umožnili 

vypočuť si informácie od absolventa, ktorý má s nimi skúsenosti. Dňa 24.10.2024 seminaristi 

z chémie absolvovali besedu o štúdiu medicíny. Náš bývalý žiak Kristián Demčík poskytol 

žiakom pre nich veľmi cenné informácie o štúdiu a podmienkach prijímacích skúšok. Septimáni 

a oktaváni sa zaujímali o porovnanie štúdia u nás na Slovensku a v Čechách a tiež o 

porovnávanie štúdia na rôznych vysokých školách v rámci Slovenska. Beseda nepochybne 

naplnila očakávania žiakov a prispela k tomu, aby sa oktaváni vedeli správne rozhodnúť. 

 

 

 
 


